

SAVE | ÉCONOMISEZ

\$5.00

ON ANY **REVLON**® PRODUCT*
DE PRODUIT **REVLON**®**

REVLON
LOVE IS ON™



*TO THE RETAILER: Revlon Canada will reimburse you the face value of the coupon provided you accept it from your customer on the purchase of any Revlon product of \$10 or more. Revlon in its sole discretion may refuse reimbursement where it suspects fraudulent redemption has occurred, such as where the requisite purchases of Revlon product(s) did not occur or multiple coupons per customer are submitted. Failure to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in previous 90 days to cover coupons presented, will void coupons. Coupons submitted become our property. Reimbursement will be made only to retailers who redeem with original coupon; no copies shall be permitted. GST/HST/QST and Provincial Sales Tax (where applicable) are included in face value of coupon. Valid only in Canada. For redemption, mail to: Revlon Canada, P.O. box 3000, Saint John, N.B. E2L 4L3. This coupon cannot be combined with any other offers. Not valid on promotional banded packs or two-for-one offers. Valid only on purchases of Revlon products, and not on any other product. LIMIT ONE COUPON PER PURCHASE AND ONE COUPON PER CUSTOMER. OFFER EXPIRES: MARCH 31, 2015. VOID WHERE PROHIBITED BY LAW.

**AU DÉTAILLANT : Revlon Canada vous remboursera la valeur nominale de ce coupon-rabais à condition que vous l'acceptiez de votre client à l'achat de livres produits Revlon® de 10 \$ ou plus. Revlon peut, à sa seule discrétion, refuser tout remboursement si elle soupçonne qu'un échange frauduleux a eu lieu, si par exemple les achats exigés de produits Revlon ou plus n'ont pas eu lieu ou en cas d'envoi de coupon-rabais multiples par achat. À défaut de nous faire parvenir, sur demande, des factures prouvant l'achat dans les 90 jours précédents d'une quantité suffisante de marchandise pour couvrir tous les coupons à rembourser, nous annulerons ces coupons-rabais. Les coupons-rabais qui nous sont envoyés deviennent notre propriété. Le remboursement ne sera remis qu'aux détaillants qui auront fourni un coupon-rabais original; aucune copie ne sera permise. La TPS/TVA et la taxe de vente provincial (le cas échéant) sont comprises dans la valeur nominale de ce coupon-rabais. Valable seulement au Canada. Pour un remboursement, postez à : Revlon Canada, C.P. 3000, Saint John NB E2L 4L3. Ce coupon-rabais ne peut être jumelé à aucune autre offre. Non valable pour les produits promotionnels en lot ni pour les offres deux pour un. Valable uniquement à l'achat de produits Revlon et d'aucun autre produit. EXPIRATION DE L'OFFRE : Le 31 MARS 2015. UN SEUL COUPON-RABAIS PAR ACHAT ET PAR CLIENT. NUL LA OU LA LOI L'INTERDIT.



Coupon from TimePlay at Cineplex